

## CHARBON "CHESTNUT"

50 tonnes a diviser également entre les deux soumissionnaires suivants, à raison de \$7.48 la tonne, formant un total de \$374.

MM. The Geo. Hall Co. of Canada et J. O. Labrecque & Cie.

## CHARBON BITUMINEUX POUR LA CARRIERE

300 tonnes livrables par 50 tonnes à la fois à \$4.50 la tonne au 1er Décembre et après le 1er décembre, \$4.75, total approximatif, \$1,350.

J. O. Labrecque & Cie.

## CHARBON BITUMINEUX POUR LES DIVERS DEPARTMENTS.

200 tonnes à \$4.05, formant un total de \$810.  
Geo. Hall Co. of Canada.

## CHARBON BITUMINEUX POUR LES POMPES D'EGOUTS QUARTIER LAURIER.

100 tonnes à \$4.50 au 1er décembre et après le 1er décembre, \$4.75, total approximatif, \$450.

J. O. Labrecque & Cie.

## CHARBON DE FORGE AUX USINES

170 tonnes à une moyenne de \$5.80 la tonne, total approximatif \$986.

J. O. Labrecque & Cie.

## CHARBON "PEA"

50 tonnes à \$6.00, formant un total de \$300.  
Geo. Hall Co. of Canada.

3.—Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil, en date du 5 juin, 1912, "re" commission d'enquête "re" comptes non payés du département des Incendies.

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

(1) Sur la légalité de la Commission d'enquête telle qu'instituée.

(2) Sur la légalité des pouvoirs demandés par la Commission.

(3) Sur la légalité de la demande d'une somme de \$300 à faire voter par le Conseil.

4.—Soumis un rapport du Trésorier de la Cité recommandant les nominations suivantes dans son bureau:

Résolu: Que MM. Charles Désy, J. W. Brosseau, G. A. Dorval, L. W. Tremblay, L. P. Boisvert, Zotique Guérin, J. A. Martin, J. M. Lebel, J. D. Lavoie, J. DeGuise, A. Renaud, J. O. Bigaouette, J. C. Forest, soient engagés temporairement comme commis dans le Bureau du Trésorier de la Cité, au salaire de \$2.25 par jour.

Ajournement.

L. N. SENECAI.

Secrétaire.

\* \* \*

Compte rendu de l'assemblée du 17 juin 1912.

Son Honneur le Maire, L. A. Lavallée, MM. Ainey, Lachapelle et Godfrey.

1.—L'état des grands travaux exécutés durant la semaine finissant le 8 juin, 1912 est soumis et déposé aux archives.

2.—Soumise une requête des citoyens résidents de la rue Parc et de l'Île, demandant de faire poser des conduites d'eau, les égouts ainsi qu'une lumière sur ladite rue.

Résolu: De référer à l'ingénieur en Chef avec instructions de faire poser l'eau et les égouts dans ladite rue, s'il n'y a aucune objection technique, et de référer la question de l'éclairage au Surintendant de l'éclairage pour rapport.

Il est

3.—Résolu: De donner instruction à l'ingénieur en Chef

## CHESTNUT COAL.

50 tons to be divided equally between the two following tenderers, at \$7.48 per ton, forming a total sum of \$374.

Messrs. Geo. Hall Co. of Canada and J. O. Labrecque & Co.

## BITUMINOUS COAL FOR THE QUARRY

300 tons to be delivered 50 tons at a time at \$4.50 per ton until the 1st December and after the 1st December \$4.75, total about \$1,350.

J. O. Labrecque & Co.

## BITUMINOUS COAL FOR THE DIFFERENT DEPARTMENTS.

200 tons at \$4.05 forming a total sum of \$810.  
Geo. Hall Co. of Canada.

## BITUMINOUS COAL FOR THE SEWER PUMPS LAURIER WARD.

100 tons at \$4.50 to the 1st Dec. and after the 1st Dec. \$4.75 total about \$450.

J. O. Labrecque & Co.

## FORGE COAL AT THE SHOPS.

170 tons at an average of \$5.80 per ton, total about \$986.

J. O. Labrecque & Co.

## "PEA" COAL

50 tons at \$6.00, forming a total sum of \$300.  
Geo. Hall Co. of Canada.

3.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of Council held on the 5th June 1912, investigation Committee "re" unpaid accounts in the Fire department.

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

(1) On the legality of the appointment of the Committee.

(2) On the legality of the powers asked by the Committee.

(3) On the legality of the request made for a sum of \$300 to be voted by the Council.

4.—Submitted report from the City Treasurer, recommending that the following appointments be made in his office:

Resolved: That Messrs. Charles Désy, J. W. Brosseau, G. A. Dorval, L. W. Tremblay, L. P. Boisvert, Zotique Guérin, J. A. Martin, J. M. Lebel, J. D. Lavoie, J. DeGuise, A. Renaud, J. O. Bigaouette, J. C. Forest be engaged temporarily as clerks in the City Treasurer's office, at a salary of \$2.25 per day.

Adjourned.

L. N. SENECAI,

Secretary.

\* \* \*

Report of meeting held on the 17th June 1912.

Present: His Worship the Mayor, Mr. L. A. Lavallée, Messrs Ainey, Lachapelle and Godfrey.

1.—A statement of the important works done during the week ending on the 8th June 1912, was submitted and filed of record.

2.—Submitted a petition from citizens residing on Park and Island street, asking that water mains and sewers be laid in said street and that a light be installed thereon.

Resolved: That the same be referred to the Chief Engineer with instructions to have water mains and sewers laid in said street, if there is no technical objection, and that the question be referred to the Superintendent of the Light department for a report.